
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang  
Raadslid J. Jellema 
 

 
Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadscommissie      
         van 21 december 2016 
0 per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
Doorhalen wat niet van toepassing is 

 
Onderwerp: Vuurwerkafval 
 (s.v.p 1 vraag per formulier)  

 

 
Vraag: 
 
Over ruim een week wordt het nieuwe jaar weer ingeluid met ongetwijfeld veel vuurwerk. Het viel 
Harlinger Belang vorig jaar op, dat vuurwerkafval en ander afval soms nog dagenlang op straat 
rondslingerde.  
 
Niet alleen doet dit het straatbeeld geen goed en is dit belastend voor het milieu, ook vormt het 
vuurwerkafval een risico voor kinderen die -ondanks de vele waarschuwingen- proberen om vuurwerk 
nogmaals aan te steken.  
 

1. Kan het college zich inspannen om het vuurwerkafval en ander afval uiterlijk 2 januari op te 
ruimen? 

 
In een aantal andere gemeenten worden inwoners uitgenodigd om zelf de handen uit te mouwen te 
steken en de gemeente een handje te helpen. Bewoners worden bijvoorbeeld verzocht het afval op te 
vegen en in hun huisvuilcontainer te gooien of om het afval voor een bepaald tijdstip op straat te 
vegen, zodat de gemeente dit met veegauto’s kan meenemen.  
 

2. Zou een dergelijke werkwijze ook in onze gemeente toegepast kunnen worden? 
 
 
 
 
 

 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


